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      O b e c  K r u m v í ř ,  Krumvíř č. 184, PSČ 69173 

 

Zápis ze schůze Zastupitelstva obce 

 konané dne 28.6.2023 č. 3/2023                                                              

 

  
 

Předsedající starosta Obce Krumvíř Jaroslav Komosný zahájil 3. zasedání Zastupitelstva obce 

(dále jen „ZO“) v 19.00 hodin, všechny přivítal a konstatoval, že zasedání bylo svoláno řádně 

a včas. Konstatoval, že je přítomna nadpoloviční většina členů ZO, zastupitelstvo je tedy 

usnášeníschopné. Sdělil jména omluvených členů ZO. 
 

Přítomni, omluveni, nepřítomni: viz prezenční listina 

 

Všichni přítomní souhlasí se zveřejněním v souladu s GDPR. 

 

Bod č.I. 

 

Technický bod 

Zapisovatelkou byla určena Jana Komosná  

 

Jaroslav Komosný konstatoval, že zápis ze zasedání číslo 2/2023 byl řádně ověřen a je 

vyložen k nahlédnutí, námitky proti zápisu nebyly podány.  

 

Jaroslav Komosný vyzval zastupitele, aby podali návrhy na ověřovatele zápisu o průběhu 3. 

zasedání ZO. Navrženy byly paní Bc. Petra Winklerová a paní Mgr. Michaela Procházková, 

které vyslovily s návrhem souhlas. 

 

Usnesení č. 11/23/Z 3 

Zastupitelstvo obce Krumvíř schvaluje za ověřovatele zápisu o průběhu 3. zasedání ZO paní 

Bc. Petru Winklerovou a paní Mgr. Michaelu Procházkovou. 

 

Hlasování č. 1:  

Pro 9: Jaroslav Komosný, Bc. Petra Winklerová, Martin Valihrach, Tomáš Vostřák,  

Mgr. Michaela   Procházková, Lukáš Kobylka, Vojtěch Veselý, Ing. Radim Heča,  

Mgr. Ondřej Luskač 

Proti 0, Zdržel se 0 

 

Bod č. II. 

 

Usnesení č. 12/23/Z 3 

Zastupitelstvo obce Krumvíř schvaluje následující program 3. zasedání Zastupitelstva Obce  

Krumvíř: 

 

I. Určení zapisovatele a ověřovatelů zápisu. 

II. Schválení programu jednání O. Z.: 
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1. Nabídkové ceny za změny – projekční práce (ČOV a kanalizace) fa Solicite. 

2. Závěrečný účet Obce Krumvíř za rok 2022. 

3. Účetní závěrka Obce Krumvíř za rok 2022. 

4. Kupní smlouva na pozemek p. č. 1434/218 o výměře 129 m2, dle geometrického plánu 

č. 1047-47/2023 za účelem výstavby objektu vinařství. 

5. Rozpočtové opatření č. 7. 

6. Technická úprava čísla bankovního účtu ve Veřejnoprávní smlouvě se Spolkem pro 

Muzeum. 

7. Výstavba kanalizace a ČOV – opravy komunikací po výkopech. 

8. Různé. 

9. Závěr. 

 

Hlasování č. 2.:        

Pro 9: Jaroslav Komosný, Bc. Petra Winklerová, Martin Valihrach, Tomáš Vostřák, 

Mgr. Michaela   Procházková, Lukáš Kobylka, Vojtěch Veselý, Ing. Radim Heča,  

Mgr. Ondřej Luskač 

Proti 0, Zdržel se 0 

 

 

Bod č. 1. 

Nabídkové ceny za změny – projekční práce (ČOV a kanalizace) fa Solicite Nabídkové 

ceny za změny – projekční práce (ČOV a kanalizace) fa Solicite  

Materiály uvedl Jaroslav Komosný 

 

- Projektanti napravují své chyby a nedostatky v projektu. Pan Prchal měl přijet, ale 

nemohl dorazit JUDr. Andrýsek. Musí se tedy určitě svolat pracovní ZO s účastí pana 

Prchala. Jednotlivé změny by se prošly a pan Prchal vše vysvětlí za přítomnosti JUDr. 

Andrýska. Už zmínili, že omezí svou činnost. Za projekt jsou zodpovědní. 

 

Martina Valihrach – většina je chyba projektantů. Měli by něco spíš kompenzovat a ne vyhro- 

            žovat pozastavením stavby. 

Jaroslav Komosný – chyba byla v projektu, kterou opravovali. Neměli by požadovat doplatek.  

                                  Měl by jim zaplatit ten, kdo pro ně udělal chybný průzkum. 

Martin Valihrach – už na té první schůzce říkali, že vše udělají (opraví) tak, aby se nezvýšily 

                                náklady. A teď chtějí zaplatit. Chyby jsou na jejich straně. 

Jaroslav Komosný – další kontrolní den bude 17.7.2023. 

Lukáš Kobylka – mají dovolenou, ale pracovat se bude? 

Jaroslav Komosný – VHS má celozávodní dovolenou. Smluvní fi pracovat budou. 

Mgr. Michaela Procházková – už jsou opravené chodníky po výkopech? 

Jaroslav Komosný – dodavatel byl vyzván k opravám chodníků a vjezdů. 

 

 

Bod č. 2. 

Závěrečný účet Obce Krumvíř za rok 2022 

Materiály uvedl Jaroslav Komosný 

 

- Návrh na schválení závěrečného účtu obce za rok 2022 s výhradou. Byla závada, že 

ZO se sešlo za delší dobu než 3 měsíce. 

- přišla část dotace z OPŽP ve výši 34 539 758,14Kč 
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Hana Jakubčíková – část dotace je neinvestiční a větší zbytek investiční, je to z EU financí. 

 

Martina Valihrach – úvěr už je vyčerpaný? Musel se čerpat? 

Jaroslav Komosný – ano, úvěr je vyčerpaný 35 000 000,-Kč. Museli se dodržet podmínky 

                                čerpání. Bylo dané uvedené datum, do kdy se musí vyčerpat. 

Hana Jakubčíková – již dochází ke splátkám úvěru. Splátka je 190 000,-Kč/měsíc. 

Tomáš Vostřák – úroky z úvěru jsou 2,69%. 

 

Usnesení č. 13/23/Z 3 

 

- Zastupitelstvo obce schvaluje celoroční hospodaření obce a závěrečný účet obce za rok 

2022 včetně zprávy o výsledku přezkoumání hospodaření obce za rok 2022 s výhradou 

nedostatků uvedených ve zprávě o výsledku hospodaření a přijímá toto systémové 

opatření potřebné k nápravě zjištěných chyb a nedostatků. Zastupitelstvo určilo 15 

denní lhůtu pro zaslání písemné zprávy o plnění přijatých opatření k nápravě chyb a 

nedostatků Krajskému úřadu. 

 

Hlasování č. 3.:  

Pro 9: Jaroslav Komosný, Bc. Petra Winklerová, Martin Valihrach, Tomáš Vostřák, 

Mgr. Michaela   Procházková, Lukáš Kobylka, Vojtěch Veselý, Ing. Radim Heča,  

Mgr. Ondřej Luskač 

Proti 0, Zdržel se 0 

 

 

Bod č. 3. 

Účetní závěrka Obce Krumvíř za rok 2022 

Materiály uvedl Jaroslav Komosný 

 

- Návrh na schválení účetní závěrky za rok 2022. 

 

Usnesení č. 14/23/Z 3 

 

- Zastupitelstvo obce schvaluje účetní závěrku za rok 2022.  

 

Hlasování č. 4.:  

Pro 9: Jaroslav Komosný, Bc. Petra Winklerová, Martin Valihrach, Tomáš Vostřák, 

Mgr. Michaela   Procházková, Lukáš Kobylka, Vojtěch Veselý, Ing. Radim Heča, 

Mgr. Ondřej Luskač 

Proti 0, Zdržel se 0 

 

 

Bod č. 4 

Kupní smlouva na pozemek p. č. 1434/218 o výměře 129 m2, dle geometrického plánu č. 

1047-47/2023 za účelem výstavby objektu vinařství  

Materiály uvedl Jaroslav Komosný 

 

- Jde o žádost pana Josefa Prokopa o prodej části pozemku p. č. 1434/218 o výměře 

129m2 dle geometrického plánu č. 1047-47/2023 za účelem výstavby objektu 

vinařství. Pozemek se nachází za železničním přejezdem směr Brumovice. Lapač na 
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vodu tam zůstane. Půjde o výstavbu, cena tedy 330,-Kč + DPH. Pan Prokop se bude 

podílet na prodloužení kanalizační stoky k tomuto pozemku. 

 

Usnesení č. 15/23/Z 3 

 

- Zastupitelstvo obce schvaluje Kupní smlouvu mezi Obcí Krumvíř a panem Josefem 

Prokopem na část pozemku p. č. 1434/218 o výměře 129m2 dle geometrického plánu 

č. 1047-47/2023 za účelem výstavby objektu vinařství. 

 

Hlasování č. 5.:  

Pro 9: Jaroslav Komosný, Bc. Petra Winklerová, Martin Valihrach, Tomáš Vostřák, 

Mgr. Michaela   Procházková, Lukáš Kobylka, Vojtěch Veselý, Ing. Radim Heča,  

Mgr. Ondřej Luskač 

Proti 0, Zdržel se 0 

 

 

Bod č. 5 

Rozpočtové opatření č. 7 

Materiály uvedl Jaroslav Komosný 

 

- Rozpočtové příjmy se zvyšují z 66 643 800,-Kč na 67 752 100,-Kč 

- Rozpočtové výdaje se zvyšují z 72 503 900,-Kč na 72 953 900,-Kč 

- Financování je 5 201 800,-Kč 

 

Usnesení č. 16/23/Z 3 

 

- Zastupitelstvo obce schvaluje Rozpočtové opatření č. 7. 

 

Hlasování č. 6.:  

Pro 9: Jaroslav Komosný, Bc. Petra Winklerová, Martin Valihrach, Tomáš Vostřák, 

Mgr. Michaela   Procházková, Lukáš Kobylka, Vojtěch Veselý, Ing. Radim Heča,  

Mgr. Ondřej Luskač 

Proti 0, Zdržel se 0 

 

 

Bod č. 6 

Technická úprava čísla bankovního účtu ve Veřejnoprávní smlouvě se Spolkem pro 

Muzeum 

Materiály uvedl Jaroslav Komosný 

 

- Došlo k chybnému uvedení bankovního čísla účtu ve Veřejnoprávní smlouvě se  

Spolkem pro Muzeum. Jde pouze o technickou úpravu. 

 

Usnesení č. 17/23/Z 3 

 

- Zastupitelstvo obce schvaluje technickou úpravu čísla bankovního účtu ve 

Veřejnoprávní smlouvě se Spolkem pro Muzeum. 
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Hlasování č. 7.:  

Pro 9: Jaroslav Komosný, Bc. Petra Winklerová, Martin Valihrach, Tomáš Vostřák, 

Mgr. Michaela   Procházková, Lukáš Kobylka, Vojtěch Veselý, Ing. Radim Heča,  

Mgr. Ondřej Luskač 

Proti 0, Zdržel se 0 

 

 

Bod č. 7 

Výstavba kanalizace a ČOV – opravy komunikací po výkopech 

Materiály uvedl Jaroslav Komosný 

 

- Od zhotovitele byla navržena oprava komunikace od hlavní silnice ke hřbitovu za 

cenu cca 1 000 000,-Kč. 

- Na ulici za humny se musí udělat dešťová kanalizace a rozšířit komunikace. Dodělá se 

penetračním makadamem.  

 

Martina Valihrach – dá se na tento povrch komunikace někde podivat? 

Jaroslav Komosný – ano, dodavatel pošle fotky. Tento povrch dělali někde před dvěma lety.  

            Zjistí a kdo bude chtít, pojedeme se na to podívat. 

Lukáš Kobylka – zalité kamínky asfaltem. 

Jaroslav Komosný – je to lámaný kámen (drť) zalitý asfaltem. Později tento upravený povrch  

                                 bude sloužit jako podklad pro novou silnici. 

Vojtěch Veselý – jaká je cena? 

Jaroslav Komosný – je to o asi 40% nižší cena. Oprav komunikací bude dost. 

Martin Valihrach – na dešťovou kanalizaci v ulici za humny je projekt hotový. Udělá se kana- 

                                lizace a komunikace se provizorně opraví? 

Jaroslav Komosný – uvidí se, jak budou vycházet finance. 

Martin Valihrach – měly by se komunikace začít pomalu opravovat. 

Jaroslav Komosný – rozšíření komunikace – přeložky sloupů je drahé – EG.D. Měl by 

                                  někdo naprojektovat komunikaci. Nebo jednosměrka v případě nedo- 

          statku prostoru. 

Ing. Radim Heča – výstavba domů bude na ulici za humny pokračovat. Bude to dopravně 

          vytížená ulice. 

Tomáš Vostřák – udělat studii dopravního řešení ulice za humny. 

Mgr. Ondřej Luskač – jednosměrka ne. 

 

 

Dotazy, podněty a připomínky 

 

Jaroslav Komosný – festival KBS – vstupné se vybralo ve výši 247 150,-Kč á 1 060 lidí. 

            Příjmy celkem: 404 150,-Kč (vstupné, fin. dary, přisl. Dotace) 

            Výdaje celkem: 539 187,12Kč (tisk, materiál, služby, občerstvení, ceny, 

         Poštovné, DPP-hlídání objektu) 

            Rozdíl – doplatek Obec 135 037,12Kč. 

 

Mgr. Michaela Procházková – co koupaliště? 

Bc. Petra Winklerová – hraje tam hlasitá hudba, je tam nepořádek. Navrhuje zbořit zděné  

                                       šatny, aby se neměla omladina kde scházet. 

Ingr. Radim Heča – díru tam nechat (bazén)? 

Bc. Petra Winklerová – zatím by díru nezasypávala. Může se využít pro Workout park. 
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Jaroslav Komosný – patky ze sloupů elektrikáři uložili na dočasné skládce. Jde o čistý beton. 

                                  Pokud patky nadrtí, mohlo by to tam zůstat a na něco využít. 

 

Bc. Petra Winklerová – měli by se oslovit projektanti na to koupaliště? 

Jaroslav Komosný – s někým už jednal, ale už se neozvali. 

Martina Valihrach – takže koupaliště už tam nebude? 

Bc- Petra Winklerová – koupaliště se dneska už nevyplatí.  

Mgr. Ondřej Luskač – třeba aspoň malý biotop. 

Martin Valihrach – je potřeba řešit problém scházení omladiny celkově. 

 

Bc. Petra Winklerová – kontejnery pod školou. Odchytla tam auto, které tam vyváželo staré 

                                      židle, elektrospotřebiče. Poslala je na Sběrný dvůr, že tady jsou pouze 

                                      kontejnery na tříděný odpad. Dát tam ceduli otvírací doby Sběrného 

   dvora. 

Vojtěch Veselý – zda byly poptány nějaké firmy ohledně odpadů? 

Jaroslav Komosný – komunikoval s Tesprou, aby poradili. Znovu je zkontaktuje. 

 

Mgr. Michaela Procházková – co ta brána na skládku zezadu z aleje? 

Jaroslav Komosný – zahrnuje se hlínou. Jestli posunout nebo dát pryč? 

 

Mgr. Michaela Procházková – zaslechla, že se skokově zvýšil nájem v tělocvičně. 

Jaroslav Komosný – rozmohlo se cvičení s výběrem peněz (komerční využití za výdělkem) –  

            400,-Kč/h, pro lidi je cena 200,-Kč/h. 

 

Vojtěch Veselý – mapování obce, jak bude probíhat? Co pozemkové úpravy? 

Jaroslav Komosný – mapování bude probíhat postupně, potřebují součinnost, člověka znalých 

                               místních poměrů. 

         Pozemkové úpravy – měli by projednávat osobně s lidmi. 

Martin Valihrach – zkusit ji zavolat. 

 

Martin Valihrach – je potřeba řešit nedostatek míst ve školce. Navrhoval by postavit novou 

          Školku na místě naproti OÚ. Je tam navržen kulturáček. Ten není potřeba. 

                                Prostoru pro kulturu je dost. Přístavba u stávající školky neví, zda by šla. 

Jaroslav Komosný – udělá se studie na přístavbu školky. Neví, je to tam úzké. 

 

Ing. Radim Heča – nepadne Jednota, když tady bude Penny? 

Martin Valihrach – myslí, že Jednota se udrží. 

 

Bc. Petra Winklerová – přístavbu školky udělat na školní zahradě. 

Martin Valihrach – dotace na přístavby školek jsou. Ideální by to bylo u stávající školky. 

                                Mělo by se řešit. 

Jaroslav Komosný – je hodně odkladů. Musí se zjistit, zda by tam šla přístavba udělat (studie) 

 

Vojtěch Veselý – měly by se aktualizovat na webu informace ohledně ČOV. 
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Předsedající Jaroslav Komosný ukončil po projednání všech bodů programu 3. zasedání  

Zastupitelstva obce ve 20:30 hodin. 

 

 

 

 

Ověřovatelé:        Bc. Petra Winklerová         ………………………………      

                  

 

 

                              Mgr. Michaela Procházková ……………………………

  

 

 

Starosta obce:      Jaroslav Komosný              ………………………………         

         
 

 

 

Vyhotoveno dne: 29.6.2023 


